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1. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering 
 
Het verslag van de vorige vergadering van 13 mei 2024 wordt goedgekeurd.  
 
 
2. Evaluatie eindrapport Masterplan Sint-Job 
 
In het kader dit agendapunt werd de leden van de sportraad gevraagd om het masterplan, zowel het eindrapport 
als het doorlopen proces, te evalueren. Bij de opmaak van dit masterplan en de begeleiding van het proces werd 
de gemeente ondersteund door een externe firma. 
 
Helaas waren de sportraadsleden die deel uitmaakten van de klankbordgroep (Jan-Pieter en Glenn) 
verontschuldigd voor deze vergadering, waardoor er niet dieper op hun specifieke inbreng kon worden ingegaan. 
De aanwezige leden van de sportraad die het eindrapport hadden doorgenomen, gaven aan dat het document 
als moeilijk leesbaar en onduidelijk werd ervaren. Sommige leden hadden zelfs besloten het rapport niet volledig 
door te lezen vanwege deze problemen. 
 
Daarnaast werd er kritiek geuit op de presentatie en voorstelling van het eindrapport in juni. De aanwezige 
sprekers wisten de inhoud niet op een overtuigende en enthousiaste wijze over te brengen, wat als teleurstellend 
werd ervaren. 
 
Naar aanleiding van deze feedback gaf schepen Charlotte een nadere toelichting op de inhoud van het 
eindrapport en de toekomstmogelijkheden. Deze uitleg zorgde ervoor dat de aanwezigen meer duidelijkheid 
kregen over de inhoud en de verdere stappen. 
 
Het eindrapport kan nagelezen worden via deze link: https://2960mijngedacht.be/masterplan  
 
 
3. Perceel Kraaienhorst 
 
Schepen Charlotte geeft een toelichting over dit punt. De gemeente heeft enige tijd geleden een perceel 
aangekocht dat aansluit op de bestaande sportsite van de ruiterhal en de voetbalpleinen aan de Kraaienhorst. 
Recent vonden er verkennende gesprekken plaats tussen de gemeente en enkele Brechtse verenigingen die 
nood hebben aan extra ruimte. Tijdens het overleg informeerde de gemeente de aanwezige sportclubs over de 
specifieke kenmerken van het perceel en de mogelijkheden die hierin schuilen. Er zal onderzocht worden of er 
mogelijkheden zijn voor een gezamenlijke aanpak tussen de verenigingen: Dog Training center, TTV Vandakker, 
KFC Sint Lenaarts en Cobepa GC vzw. Er worden nog geen concrete beslissingen genomen nog beloftes gedaan 

https://2960mijngedacht.be/masterplan


 

naar de aanwezige sportclubs, want alles dient verder onderzocht te worden in kader van oa het aanwezige 
Ruimtelijk Uitvoeringsplan (RUP) dat bepaalde randvoorwaarden oplegt. 
 
 
4. Aanpassingen huishoudelijk reglement + retributiereglement sportinfrastructuur 
 
Naar aanleiding van recente ontwikkelingen dienen zowel het huishoudelijk reglement als het retributiereglement 
voor de sportinfrastructuur te worden aangepast. Voorafgaand aan de vergadering was de leden van de sportraad 
gevraagd het oude reglement door te nemen en eventuele onduidelijkheden, onduidelijke formuleringen of 
onlogische zaken tijdens de bespreking te melden, zodat deze ook mee kunnen worden aangepast samen met 
de andere noodzakelijke wijzigingen. 
 
Tijdens de vergadering gaf expert sport Rika een mondelinge toelichting over enkele noodzakelijke wijzigingen, 
waaronder: 

• de aanpassing in verband met de aankoop van nieuwe afdekmatten voor de sportvloer (tarieven en 
onderhoud) 

• de keuring van sportmaterialen en gebruik bergruimte 

• de installatie van nieuwe digitale schermen in de inkomhal 

• jeugdkampen tijdens de schoolvakanties 

• reservaties tijdens de schoolvakanties 

• annulaties en termijnen 

• veiligheid 

• … 
 

Het aangepaste reglement, inclusief de besproken wijzigingen, zal tijdens een volgende sportraadvergadering 
opnieuw ter advies worden voorgelegd. 
 
 
5. Financieel verslag 
 
Stand van zaken van de rekening: 7.76,19 euro 
 
Verrichtingen sinds de laatste sportraadvergadering: 

- Maandelijkse bankkosten mei:  -5,00 euro 
- Maandelijkse bankkosten juni:  -6,00 euro 
- Maandelijkse bankkosten juli:  -6,00 euro 
- Maandelijkse bankkosten augustus: -6,00 euro 
- Terugbetaling kosten Sporttafel aan Rika -58,38 euro 

 
  



 

Stand van zaken jaaractieplan 
 

 
 
De stand van zaken van het uitvoeren van het jaaractieplan van de sportraad wordt overlopen aan de hand van 
een tabel waarbij de begroting wordt vergeleken met de effectieve uitgaven. 
In de linkertabel hierboven staat de begroting weergegeven, terwijl de rechtertabel de effectieve uitgaven voor 
2024 toont. In deze tabel zijn ook de verwachte bankkosten alvast opgenomen, zodat er een nauwkeurigere 
inschatting en simulatie gemaakt kan worden van het resterende saldo aan het einde van het werkingsjaar. Indien 
er geen verdere acties worden ondernomen, zou er een overschot van €107,55 overblijven. 
 
De leden van de sportraad hebben besloten de jaarlijkse teambuilding te organiseren in de vorm van een etentje, 
waarvoor een bedrag van €500 wordt gereserveerd. Eventuele extra kosten, mochten de uitgaven voor de 
teambuilding dit bedrag overschrijden, zullen evenredig worden verdeeld onder de deelnemers als persoonlijke 
bijdrage. Rika zal een poll aanmaken om een geschikte datum te prikken. Zowel de nieuwe consulent sport als 
de uittredende expert sport worden door de sportraad uitgenodigd om deel te nemen. Uiteraard zal ook de 
schepen van sport deelnemen.  
 
6. Variapunten 
 
Maand van de sportclub (sportfolder / affiche / fotowedstrijd) 
Tijdens de vorige sportraadvergadering werd gebrainstormd over de invulling van de maand van de sportclub. 
De leden van de sportraad stelden voor om een gedrukte brochure te voorzien met een voorstelling van Brechtse 
sportclubs. Omwille van de functiewissel van de expert sport en de beperkte tijd werd plan B (sportfolder) 
uitgerold. Tijdens de eerste week van september verdeelde de sportdienst 2.500 sportfolders via de Brechtse 
scholen. Elk schoolgaand kind kreeg een folder mee naar huis met daarin alle erkende Brechtse sportclubs. Via 
een QR-code krijgen ze toegang tot meer clubinfo via de Sportdatabank van Sport Vlaanderen. De sportfolder 
kan worden uitgevouwen tot een leuke A3-affiche met de slogan: "Je sport nergens beter dan in een Brechtse 
sportclub!"  
 
Aansluitend rolde de sportdienst ook een leuke acties uit naar de sportclubs zelf. Alle clubs die zich inschreven 
voor de actie en hun gepersonaliseerde spandoek hebben ontvangen, maken kans op de gemeentelijke 
prijzenpot als ze een leuke foto met de spandoek doormailen vóór 30 september. Begin oktober worden dan 
volgende prijzen verloot onder de clubs: 

• Een gevulde EHBO-koffer  

• Pleisterdispensers 

• Een waardebon van €200 voor de aankoop van gepersonaliseerde promotiematerialen 

• Een waardebon van €200 voor de aankoop van sportmateriaal 
 



 

(nieuwe) consulent sport 
Expert sport Rika, maakt een overstap binnen de gemeente Brecht naar de functie van beleidsadviseur. Daarom 
werd er eind augustus een werving opgestart voor haar vervanging op de sportdienst. De procedure is nog 
lopende. Er zijn veel kandidaten. Tegen begin oktober zal de procedure afgerond zijn. De effectieve startdatum 
van de nieuwe consulent sport zal dan afhangen van een eventuele opzegtermijn gelinkt aan zijn of haar huidige 
werkgever. 
 
Planning vergaderingen Sportraad 
Er is opnieuw discussie over de planning van de vergaderingen. Dit kwam al 
enkele keren aan bod. Enkele weken geleden werd daarom een poll aangemaakt 
met enkele keuze-opties. Het antwoord was zeer verdeeld, maar toch kozen de 
meeste personen voor de optie ‘de vergaderdatum wordt pas vastgelegd als er 
voldoende agendapunten zijn 
 
Enkele bestuursleden stellen (nogmaals) de vraag waarom er steeds zo weinig 
aanwezigheid is van de leden op de sportraad? Er zijn ook elke keer weer veel 
lastminute annulaties voor de vergaderingen waardoor er vaak maar net genoeg 
aanwezigen zijn om geldig te kunnen vergaderen. 
 
Hoe kan dit aangepakt worden, vragen de aanwezige sportraders zich af. Er zijn 
te weinig leden, de groep kan beter uitgebreid worden. In het begin van de nieuwe 
legislatuur dient er een nieuwe oproep gelanceerd te worden om aan te sluiten bij 
de sportraad. Enkele mogelijkheden om dit te promoten: 

- Clubs bijeen roepen in een infomoment. Gaan hier aanwezigen zijn? 
Want dit is ook wel dicht tegen de jaarlijkse Oppepper. 

- Brechts Nieuws en op de website 
- E-mail sturen waarin propaganda wordt gemaakt. Ook de 

contactgegevens meegeven van de sportraders. 
- Open sportraad vergadering? Dit wordt ook wel door andere gemeentes 

gedaan. Zo kunnen geïnteresseerden eens mee volgen zonder 
verplichtingen. 

- Een interessant onderwerp naar voor schuiven waar je je mening over kan geven. Geïnteresseerden 
teasen met een goed onderwerp.  

 
Tijdens de volgende sportraadvergadering zullen we hiervan een agendapunt maken. 
 
Opening loopomloop 
Op zondag 29 september vindt de jaarlijkse bosloop plaats op domein De Merel georganiseerd door de Brechtse 
jogclub Runnin'Brecht. Dit jaar combineren zij het sportieve event met de opening van een nieuwe loopomloop in 
samenwerking met de sportdienst en Sport Vlaanderen. De loopomloop De Merel wordt dus meteen ingelopen 
door de deelnemers van de bosloop. De leden van de sportraad ontvingen hiervoor vorige week een uitnodiging. 
 
Nieuwe gemeentehuis – vergaderzalen 
In het nieuwe gemeentehuis zijn enkele vergaderzalen. In de loop van de maand november - december zullen 
de verenigingen en de adviesraden uitgenodigd worden om een kijkje te komen nemen. Vanaf 21 oktober begint 
de verhuisbeweging. Gefaseerd per verdieping zullen dan om de paar weken de de verschillende diensten 
verhuizen naar het nieuwe gebouw.  
 
Uitleendienst 
Vanuit de sportraad zijn er wel wat bezorgdheden aangaande de uitleendienst. 



 

- Sportraadslid Marc Martens (Runnin’Brecht) had 5 veiligheidsborden (‘opgepast evenement’) nodig, 
maar dat is niet beschikbaar – (nu slechts 2 borden beschikbaar in het veiligheidspakket). Kan dit 
voorzien worden? 

- Kan er een betere controle en opvolging gebeuren van de ingeleverde materialen? Want heel vaak 
worden onvolledige koffers ter beschikking gesteld. Als je rekent als club op een bepaalde inhoud en 
dan blijkt dat dat er niet in zit, dan kan dat heel wat kopzorgen bezorgen bij de organisatie van een event. 
Ook dient het materiaal veel consequenter aangevuld te worden. Controle bij zowel het afleveren en het 
inleveren.  

- De kwaliteit van het materiaal moet ook beter zijn. 
- De bedenking wordt gemaakt door enkele bestuursleden of er niet beter terug een borg kan ingevoerd 

worden. Maar anderzijds zijn er ook bestuursleden die de afschaffing van de borg een hele verbetering 
vonden. Dus mogelijks dient dit anders opgelost te worden. 

 
Volleybalnetten 
Rita heeft klachten over de nieuwe volleybalnetten in de sporthal. De klittenband houdt niet goed waardoor ze 
kunnen los springen. Dit kan verder bekeken worden met de sporthalmedewerkers.  
 
Facturen gemeente 
Een bestuurslid merkt op dat de linken in de gemeentelijke bestelbon via welk systeem je facturen moet 
doorgeven, niet zouden werken. 
 
 
7. Belangrijke data: 
 

- Vergadering Sportraad: Maandag 18 november 2024 om 20.00 uur  
- Teambuilding: Whatsapp Poll opmaken om datum te prikken 

 
 


